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Protokół nr XXXVII 
Z XXXVII Sesji Rady Gminy Kluki 

z dnia 29 stycznia 2010 r. 
 

 
Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

         
        Otwarcia obrad XXXVII sesji Rady Gminy Kluki dokonał Przewodniczący Rady Gminy, 

Grzegorz Augustyniak, który przewodniczył obradom. Powitał serdecznie wszystkich Radnych, Pana 
Wójta, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Pana Mecenasa, Sołtysów oraz przybyłego na sesję Księdza 
Proboszcza parafii Kluki- Dariusza Mordakę. Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego      
15 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 
 
             Porządek obrad radni otrzymali z zawiadomieniem i materiałami na sesję. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby w związku z prośbą Ks. Proboszcza o zabranie głosu, 
rada wyraziła zgodę na wystąpienie księdza przed omówieniem projektu uchwały dotyczącej zmian 
w budżecie. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowali wszyscy radni. 
 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.Omówienie  wniosków  w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego oraz oświetlenia 
ulicznego, złożonych  przez Ks. Proboszcza Parafii Kluki. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na rok 2010.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 19/XIX/05 Rady Gminy Kluki z dnia 26 kwietnia      
2005 r. w sprawie uchwalenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na Terenia Gminy Kluki. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Rady Gminy Kluki                         
Nr 53/XXXVI/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązania 
Problemów Alkoholowych na rok 2010.  
8. Podjęcie innych niezbędnych uchwał. 
9. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 
10. Interpelacje i wolne wnioski. 
11. Sprawy różne. 
12. Zakończenia obrad. 
 
Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
           Protokół z ostatniej sesji był do wglądu w siedzibie Rady Gminy, natomiast w dniu sesji na sali 
obrad. Uwag do protokołu nie zgłoszono. Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.  
 
O godzinie 13:20 na sesję przybył radny Romuald Śniady. 
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Punkt 4  -  Omówienie  wniosków  w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego oraz 
oświetlenia ulicznego, złożonych  przez Ks. Proboszcza Parafii Kluki. 
 
 
              Zgodnie z przyjęciem proponowanego porządku obrad, Przewodniczący, nim oddał głos Ks. 
Proboszczowi odczytał pismo, które wpłynęło do Rady Gminy Kluki z dnia 4 stycznia 2010 r. Pismo 
dotyczy ponownej prośby o przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru Gminy Kluki z przeznaczeniem na rozbudowę cmentarza grzebalnego. 
Parafia poczyniła już wstępne czynności zmierzające do pozyskania działki od Lasów Państwowych. 
Jednak według przepisów ustawy o ochronie gruntów rolnych i leśnych, przeznaczenia działek leśnych 
na nieleśne, może odbyć się jedynie w trakcie procedury sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Następnie Ks. Proboszcz w swoim wystąpieniu odniósł się do treści wystosowanego pisma do Rady 
Gminy. W imieniu Rady Parafialnej i społeczności lokalnej Ksiądz Proboszcz zwrócił się do rady          
z prośbą o podjęcie działań zmierzających do realizacji rozbudowy cmentarza. Potrzeba utworzenia 
cmentarza, parafianie zgłaszają już od początku powstania parafii. Zostały już poczynione wstępne 
czynności zmierzające do pozyskania  działki od Lasów Państwowych na rozbudowę cmentarza obok 
istniejącego cmentarza wojennego. Jednak z uwagi na obowiązujące przepisy, nieruchomości 
przeznaczone do zamiany, winny być określone w planie zagospodarowania przestrzennego właściwej 
Gminy zgodnie z ich planowym zagospodarowaniem. Stąd wielka prośba o poparcie w sprawie 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania.  Ksiądz  Proboszcz ponowił również swoją prośbę 
o wykonanie oświetlenia ulicznego wzdłuż chodnika od ośrodka zdrowia do kościoła. Jest to droga 
często uczęszczana, również przez dzieci i osoby niepełnosprawne, dlatego ze względów 
bezpieczeństwa zasadna jest prośba o wykonanie takiego oświetlenia.     
Radny J. Konieczny- Ks. Proboszcz właściwie uzasadnił konieczność takiego działania i rada powinna 
w tym księdza poprzeć. 
Radna Z. Dyła -  należy zrealizować plan zagospodarowania przestrzennego nie tylko na rozbudowę 
cmentarza ale dla całej miejscowości Kluki. Zwłaszcza, że wydawanie pojedynczych pozwoleń też jest 
kosztowne. 
Wójt J. Rożnowski-  pomysł sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego dla m-ci Kluki 
cieszy się moim poparciem i uznaniem. Natomiast z przyczyn polegających na, tym, że w tym miesiącu 
nie możemy jeszcze rozdysponować nadwyżki budżetowej, dzisiejsze zmiany w budżecie nie będą 
wykraczać poza te, które zostały przedłożone w materiałach. Jednak w momencie, w którym będziemy 
dysponować nadwyżką budżetową oraz posiadać symulację kosztów, na sporządzenie planu zostanie 
przeznaczona kwota 80 tyś.zł. Przygotowanie takiego planu teoretycznie zajmie ok. pół roku. 
Odnośnie oświetlenia ulicznego Pan Wójt zobowiązał się na następną sesję przedłożyć materiały, które 
będą obejmowały przeznaczenie środków na ten cel. 
Radny J. Konieczny poprosił o intencyjne głosowanie w sprawie rozeznania w kwestii, czy radni 
popierają inicjatywę sporządzenia planu , a tym samym istotnych działań w kierunku utworzenia 
cmentarza. 
Przewodniczący Rady propozycję poddał głosowaniu. Radni inicjatywę poparli jednogłośnie. 
 
Punkt 5  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na rok 2010 
 
    Projekt uchwały omówiła pani Skarbnik E. Bednik .Zmiany w budżecie podyktowane są reformą 
systemu finansów publicznych (ustawa weszła w życie od 1stycznia 2010 r.) Uchwała Nr 
51/XXXVII/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenie budżetu Gminy Kluki na 2010 r. została 
uchwalona na podstawie ustawy o finansach publicznych z 2005 dlatego wymaga dostosowania do 
przepisów obowiązujących od 01.01.2010r. Wykonanie uchwały budżetowej stanowi podstawę 
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prowadzenia gospodarki finansowej w roku 2010 i nie  może być sprzeczne z regulacjami prawnymi. 
Zmiany w budżecie dotyczą: 

1) zwiększenie dochodów budżetowych o kwotę 113 500, 00 w zakresie: świadczeń rodzinnych, 
świadczeń z funduszu emerytalnego oraz składki na ubezpieczenie emerytalne i rentowe, 
gospodarki odpadami, utrzymanie zieleni w miastach i gminach, Funduszu Ochrony Środowisk 
i Gospodarki Wodnej. 

2) Zmiany w planie wydatków budżetowych o kwotę 113 500, 00 dotyczą rozdziałów: urzędy 
gmin, gospodarka odpadowa, utrzymanie terenów zieleni, Fundusz Ochrony Środowiska          
i Gospodarki Wodnej oraz pozostała działalność. 
Budżet po zmianach wynosi: 

a) dochody – 9 405 136, 00 zł 
b) wydatki – 10 605 499, 00 zł 
 

Przewodniczący przeczytał projekt uchwały. Za przyjęciem głosowali wszyscy radni. 
 

Uchwała Nr 1/XXXVII/10 
Rady Gminy Kluki 

Z dnia 29 stycznia 2010 r. 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 2010 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Punkt 6  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 19/XIX/05 Rady Gminy kluki z dnia       
26  kwietnia 2005 r. w sprawie uchwalenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na Terenia Gminy Kluki. 

 
         Projekt uchwały omówiła p. Kierownik ZOS – M. Karpińska. W związku ze zmianą 
ustawy o świadczeniach rodzinnych, tj. podwyższenie zasiłku rodzinnego, od którego zależy 
kwota stypendium o charakterze socjalnym, dlatego ulegają  również zmianie stypendia dla 
uczniów. 
Dotychczas taka pomoc wynosiła od 51, 20 – 128 zł., obecnie  proponowana 
kwota to: od 72, 80 – 182 zł.  
Powołana Komisja Socjalna rozpatrzy każdy wniosek indywidualnie według kryterium 
dochodów, sytuacji materialnej, życiowej. 
 
Przewodniczący przeczytał projekt uchwały. Za przyjęciem głosowali wszyscy radni. 
 

Uchwała Nr 2/XXXVII/10 
Rady Gminy Kluki 

Z dnia 29 stycznia 2010 r. 
w sprawie zmiany uchwały Nr 19/XIX/05 Rady Gminy kluki z dnia 26 kwietnia 2005 r.       

w sprawie uchwalenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kluki. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Punkt 7  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Rady Gminy Kluki 
Nr 53/XXXVI/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i 
Rozwiązania Problemów Alkoholowych. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał Zawiadomienie Wojewody Łódzkiego o wszczęciu 
postępowania   w celu kontroli legalności uchwały Rady Gminy Kluki Nr 53/XXXVI/09 z dnia     
28 grudnia 2009 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania 
Problemów Alkoholowych. 
Zastrzeżenia organu nadzoru budzi treść Programu  stanowiącego załącznik nr 1 do uchwały,  
który zgodnie z brzmieniem ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi, Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
powinien zawierać zdanie:  wspieranie zatrudnienia socjalnego poprzez organizowanie                   
i finansowanie centrów integracji społecznej. W związku  z powyższym w przedłużonym projekcie 
uchwały, takie korekty zostały wprowadzone. Przewodniczący odczytał treść uchwały.                  
Za przyjęciem głosowało 13 radnych,   1 wstrzymał się od głosowania. 
 
 

Uchwała Nr 3/XXXVII/10 
Rady Gminy Kluki    

Z dnia 29 stycznia 2010 
 w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Rady Gminy Kluki Nr 53/XXXVI/09 z dnia         
28 grudnia 2009 r. w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów 
Alkoholowych. 

 
    Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
      Punkt 8 -     Podjęcie innych niezbędnych uchwał. 
 
 
                  W tym punkcie porządku obrad nie były podejmowane żadne uchwały. 
 
  Punkt 9 -  Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 
1. Spotkanie w Wojewódzkim Ośrodku Ruchu Drogowego, związane z sugestią radnej          

I. Lewińskiej dotyczącą  budowy miasteczka ruchu drogowego przy Zespole Szkół                   
w Klukach. Koszt takiej inwestycji kształtuje się na poziomie 35 – 45 tysięcy zł., 
zależności od rozmiaru i wyposażenia obiektu. Forma wsparcia udzielona przez  
Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego polega na wyposażeniu w znaki drogowe, 
sygnalizację świetlną , ewentualnie kamizelki ratunkowe bądź rower. Wartość takiego 
dofinansowania kształtuje się na poziomie około 7 tysięcy zł. 

2. Spotkanie Zarządu Związku Komunalnego Gmin w Kleszczowie, którego Gmina Kluki jest 
udziałowcem. Prezes oraz członkowie Zarządu zmierzają do rozwiązania Związku, co 
skutkowało by zastrzykiem finansowym dla gminy w roku przyszłym, z tytułu przychodu 
wynikającego ze sprzedaży mienia , którego właścicielem jest Związek Komunalny. 

3. Odbędzie się spotkanie z Zarządem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
dotyczące wsparcia inwestycji realizowanych w roku 2010.Środki Funduszu, które można 
pozyskać przyznawane są w formie pożyczek, które są umożalne. Dotyczyć będą dwóch 
inwestycji:    

                 - kanalizacja 
                 - modernizacja Domu Kultury 
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4. Analiza struktury własnościowej dróg w Gminie Kluki.  
Wójt wyjaśnił, iż jedyną drogą, która stanowi całkowicie własność gminy, jest droga            
w Żarze. Kolejne tj.: 

o Żelechów – działki stanowią własność Skarbu Państwa –trwa procedura 
przekazywania w drodze komunalizacji przez Wojewodę na rzecz gminy. 

o Laski- własność Skarbu Państw i Lasów Państwowych 
o Zarzecze- grunty Skarbu Państwa oraz mienie gromackie  
Natomiast  w Wierzchach  Parzeńskich  spór prawny z wykonawcą  w zakresie 
dokończenia drogi, został rozwiązany. Gmina ma uprawnienie aby zlecić dokończenie 
innej firmie na koszt wykonawcy. 

 
 
Punkt 10.11- Interpelacje i wolne wnioski .Sprawy różne. 
 
Głównymi tematami poruszonymi w tym punkcie porządku obrad były drogi oraz modernizacja 
budynku Domu Kultury. Odnośnie dróg radni zgłaszali następujące zapytania: 
Radna D. Stankowska- w sprawie złożonego wniosku o przekwalifikowanie drogi w m-ci 
Ścichawa. 
Radny B. Trzmiel- jaki jest szacunkowy koszt przekwalifikowanie drogi wewnętrznej na drogę 
gminną oraz dlaczego nie można budować drogi na drodze wewnętrznej? 
P. Wójt- jest to bardzo indywidualna rzecz. W sytuacji gdy zaistnieje konieczność wywłaszczania 
terenu, musimy mieć projekt budowlany, a zatem koszty te uzależnione są od wartości projektu, 
długości drogi.  Na drogach wewnętrznych nie obowiązują przepisy ruchu drogowego, a znaki nie 
mają mocy prawnej. Dlatego przekwalifikowanie ruchliwych dróg na drogi gminne jest ważne ze 
względów bezpieczeństwa. 
Radca Prawny A. Domański- drogami publicznymi są tylko drogi gminne, powiatowe, 
wojewódzkie i krajowe- tak stanowi ustawa o drogach publicznych, natomiast wszystkie inne 
drogi nie są drogami publicznymi. Warunkiem koniecznym do zakwalifikowania drogi do drogi 
gminnej jest posiadanie prawa do wszystkich działek, na których ta droga jest usytuowana. Wiąże 
się to z koniecznością wykupienia tych nieruchomości, na których zlokalizowane są                        
w rzeczywistości te drogi. 
W dalszej części obrad został omówiony temat modernizacji budynku Domu Kultury: 
Wójt J. Rożnowski- odbyło się spotkanie z panią projektant, w związku ze zmianą projektu         
w zakresie obniżenia kosztów. Kosztorys po zmianach opiewa na kwotę 1,5 mln. zł. nie obejmując 
instalacji. Wartość kosztorysowa całego zadania spadła z 2 900 000 zł . na 2 mln. Po dodatkowej 
analizie pozycji kosztorysowych: (np. infrastruktura drogowa przed Domem Kultury) wartość 
kosztorysu całego zadania z 2 mln. zejdzie na 1,5 mln, gdzie wartość poprzetargowa może 
wynosić 1 100 000 zł. Po uzyskaniu kwoty 500 tys. dotacji z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich, koszt remontu wynosiłby mniej niż jest zabezpieczone w budżecie. Ponieważ była 
grupa radnych, która ze względu na koszty była sceptycznie nastawiona do realizacji zadania, Wójt 
skierował do rady prośbę o ustalenie kwoty (mając na uwadze 500 tys. uzyskane  z Urzędu 
Marszałkowskiego), jaką można przeznaczyć  w budżecie gminy  na to zadanie inwestycyjne. 
Radny H. Kęsy- zmiany w projekcie, zmierzające do obniżenia kosztów dotyczą: 

1 rezygnacji z nadbudowy piętra nad dużą salą, 
2 infrastruktury zewnętrznej, która zakładała zrywanie asfaltu, korytowanie, opaskę wokół 

budynku, 
3 wywóz gruzu, który można przeznaczyć na nasze bagniste drogi, 
4 schody zewnętrzne, które nie są konieczne na całej szerokości.  

Zdaniem radnego należy nadać sprawie bieg, aby pan Wójt mógł zlecić przeprojektowanie oraz 
złożyć wniosek o dofinansowanie w Urzędzie Marszałkowskim. 
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Radny J. Konieczny- pan Wójt przedstawił bardzo dobry zamysł. W sytuacji kiedy koszty zeszły 
do minimum oraz istnieje możliwość pozyskania środków z Urzędu Marszałkowskiego, należy 
podjąć realizację tej inwestycji. Zwłaszcza, że środki na ten cel są w budżecie zabezpieczone. 
Radny J. Dymiński wyraził również pozytywną opinię do przedstawionej koncepcji. 
Wójt J. Rożnowski- dzisiejsze porozumienie należy oprzeć na dwóch podstawach: 

1) Rozpoczynamy inwestycję w momencie kiedy uzyskamy dofinansowanie z Urzędu 
Marszałkowskiego. 

2) Przeznaczamy tyle pieniędzy, żeby łączny wkład gminy nie przekraczał miliona złotych. 
Radny Cz. Siewiera zapytał o szczegóły w sprawie możliwości uzyskania pożyczki                               
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, która jest umożalna. 
Wójt J. Rożnowski- Program Rozwoju Obszarów Wiejskich nie pozwala dokonać montażu 
finansowego z innymi środkami, za wyjątkiem pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska. W przypadku modernizacji Domu Kultury możemy częściowo nasz wkład pokryć                  
z takiej pożyczki, ale wiąże się to z koniecznością podjęcia uchwały o wyrażeniu zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania. 
Radny Konieczny- warto też wziąć pod uwagę fakt, że będą większe wpływy związane                        
z podatkiem od „ słupów przesyłowych”. 
Radny Gil- nie zgodził się z powyższą propozycją uważając, iż dochód z tej inwestycji powinien 
być przeznaczony na inwestycje w miejscowościach, w których znajdują się słupy przesyłowe. Nie 
może być tak, że wszystkie inwestycje są realizowane w miejscowości Kluki. 
Przewodniczący Rady- podzielił opinię radnego S. Gila, uważając, że należy znaleźć kompromis 
w tej sytuacji, aby wszyscy radni byli zadowoleni, zważając na to, że dzisiaj postanowione zostało 
robienie planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kluki.  
Radny Dymiński- zaproponował, aby przegłosować, kto z radnych  jest za tym by przeznaczyć    
1 mln. zł. na modernizację Domu Kultury. 
Pan Wójt- pieniądze na modernizację zabezpieczone są w budżecie, więc głosowanie nie jest 
konieczne. Ważne jest jednak to, aby osoby, które uważają, że zainwestowanie 1 mln. zł.                      
z naszych środków w Dom Kultury jest kwotą zbyt dużą, wyraził swoją opinię. Jeżeli takich 
głosów nie będzie, albo jeżeli będą pojedyncze, przystąpię do działania. 
Przewodniczący propozycję pana Wójta poddał głosowaniu. Za głosowało 13 radnych,                  
1 wstrzymał się od głosu. 
Po krótkiej przerwie Przewodniczący odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Gminy: 

1) pisma od Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Strzyżewicach, z prośbą o podjęcie 
działań mających na celu wybudowanie garażu przy strażnicy. Jednostka oczekuje pomocy 
w przygotowaniu projektu, pozwoleń budowlanych oraz dofinansowanie do instalacji. 

2) pismo od Stowarzyszenia „ Moja Wieś- Mój Dom” Inicjatywa dla rozwoju z siedzibą         
w Kaszewicach. Pismo przedstawia program działania stowarzyszenia oraz plan 
pierwszego organizowanego przedsięwzięcia tj. Wiosennego Turnieju Tenisa Stołowego. 
Zarząd zwraca się z prośbą o dofinansowanie powyższego turnieju. 

3) pismo od Komisarza Wyborczego w Piotrkowie Trybunalskim dotyczące przypadających 
w tym roku wyborów na Urząd Prezydenta oraz organów jednostek samorządu 
terytorialnego z prośbą o dokonanie przeglądów istniejącego podziału gminy na stałe 
obwody głosowania oraz podziału gminy na okręgi wyborcze do wyborów radnych pod 
kątem spełnienia wymogów ustawowych. 

Radny J. Dymiński- do Komisji Infrastruktury wpłynęło pismo od mieszkańców wsi Kaszewice 
w sprawie odwodnienia terenu za szkołą w Kaszewicach. Komisja Infrastruktury zobowiązała się 
przeanalizować sprawę na miejscu, kiedy warunki atmosferyczne się poprawią i nie będzie śniegu.  
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      Na zakończenie Przewodniczący rady poruszył sprawę odśnieżania. Nadmienił również, 
że sołtysi deklarują bardzo chętnie swoją pomoc. 
Wójt J. Rożnowski- wyjaśnił, iż w umowie z wykonawcą dotyczącą tej usługi określone jest, że  
w pierwszej kolejności odśnieżamy drogi, którymi jeździ autobus szkolny. Pomoc sołtysów była 
by wskazana, problem jednak pojawiłby się w momencie, kiedy taki pług wjedzie na sołectwo       
i sołtys wskaże tylko tę drogę, która jeździ autobus. Wówczas mieszkańcy mogą mieć pretensje 
dlaczego sołtys nie poprosił, żeby odśnieżyć również inne drogi. 
Następnie przewodniczący przypomniał sprawę poruszoną na poprzedniej sesji, dotyczącą 
doręczenia nakazów przez sołtysów. W zawartym porozumieniu ustalono kwotę wartości połowy 
listu poleconego za zwrotnym potwierdzeniem odbioru. 
Radna M. Barendtz: 

1) pytanie dotyczące terminu, w którym będą uruchomione środki z funduszu sołeckiego 
2) problem z dojazdem młodzieży do szkół ponad gimnazjalnych. 

Wójt J. Rożnowski- środki z funduszu będą uruchomione z końcem marca. Natomiast, co do 
dojazdów od 01.01.2010r.organizacja transportu publicznego spoczywa na barkach starostów.     
W związku z czym wszelkie sugestie należy kierować do starostwa. Nie ma też prawnych 
możliwości dofinansowania linii deficytowych. 
Przewodniczący Rady na zakończenie dodał, że na następnej sesji rada musi uchwalić regulamin 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Kluki. Projekt uchwały jest przygotowany, 
stąd prośba, aby zapoznać się z nim na komisjach. Więcej uwag nie było. 
 
Punkt 12-  Zakończenie obrad 
 
 
O  godzinie 15:30 Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady.  
 
 
 
   
…………………………………                                                  …………………………… 
Protokołowała: Danuta Stolarczyk                                               Przewodniczący  Rady 


